
Pan  Zbigniew  Krzywicki:  „To  w  takim  razie  chciałbym  zapytać,  czy  w  innych 
dziedzinach występują takie zjawiska, że niektóre nasze placówki współfinansowane 
muszą redukować swoje wydatki? Proszę o taką informację. Jak wygląda na dzisiaj 
kwestia kontraktu Dyrektora Nałęcza- Niesiołowskiego?
Miesiąc przed upływem kontraktu tak duża placówka powinna mieć świadomość, jak 
będzie wyglądał jej management na następny okres.”
 


